

Terms and Conditions

- Campaign will start on 01st Day of Ramadan and will end on conclusion of Eid.
- Offer is applicable only on VISA Retail Credit Cards.
- Only POS and Ecommerce transactions will be considered.
- Double Rewards will be applicable on Merchant categories; Restaurants, Groceries & Apparels/Clothing Stores.
- During this period, we will pay 2% Cashback (1% Product feature Rewards & 1% Additional Rewards for Infinite, Signature & Platinum Credit Cards).
- During this period, we will pay 1% Cashback (0.5% Product feature Rewards & 0.5% Additional Rewards on Gold Credit Card).
- This offer is available for customers as well as staff.
- Not applicable on cancelled, reversed transactions.
- Additional Rewards will be credited to customers Reward account within 30 days from offer end date.

الشروط و الأحكام

- تبدأ الحملة في أول يوم من شهر رمضان وتنتهي بنهاية العيد.
- يسري العرض فقط على بطاقات فيزا الائتمانية للبيع بالتجزئة.
- سيتم النظر فقط في معاملات نقاط البيع والتجارة الإلكترونية.
- سيتم تطبيق المكافآت المزدوجة على فئات التجار والمطاعم والبقالة ومحلات الملابس.
- خلال هذه الفترة، سندفع ٢% استرداد نقدي (١%) مكافآت ميزات المنتج و١% مكافآت إضافية لبطاقات الائتمان إنفينيت Infinite وسيجناتشر Signature وبلاتينوم (Platinum).
- خلال هذه الفترة، سندفع استرداد نقدي بنسبة ١% (٠,٥% مكافآت ميزات المنتج و٠,٥% مكافآت إضافية على بطاقة الائتمان الذهبية).
- هذا العرض متاح للعملاء وكذلك الموظفين.
- لا ينطبق على المعاملات الملغاة والمدفوعة للبنك.
- يتم إضافة المكافآت الإضافية إلى حساب مكافآت العملاء خلال ٣٠ يومًا من تاريخ انتهاء العرض.